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Very Seminar Chair 
Offers intuitive recline

Very Conference Chair
Offers intuitive recline

Very Family
Meet Very—a friendly, highly sustainable seating family born out of global design and 
science-led comfort. With four versatile models—each offering a variety of smart styles 
and options—there’s a Very chair for practically every place in your company. 

Award-winning and absolutely new, Very stacks, swivels, and flexes far beyond ordinary 
seating to inject comfort and life into any space.

Very family shown in Snow, Seminar shown in Snow and White Leather

Very系列

Very系列闪亮登场！海沃氏全新推出易用、环保型座椅系列。座椅体现全球化设计，采用多

种先进技术，成就舒适坐感。本系列共有4款用途广泛的座椅，每一款座椅都能搭配出多种时

尚、灵动的风格，实现多种装修方案。您知道吗？在您的公司里，无论哪里需要摆放座椅，

您都可以从Very系列中挑选出最恰到好处的一把与之相配，与环境相得益彰。

Very系列荣获多个奖项，采用全新设计，在叠放、旋转、伸缩方面的表现远非寻常座椅可

比，必能为任何类型的空间注入舒适与生活的气息。

Very会议椅

椅背倾仰轻松自如

Very研讨椅

椅背倾仰轻松自如

图中所示Very系列为雪白色，研讨椅为雪白色+白皮
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Very Versatile
The sophisticated look of Very blends easily into a wide range of environments. With 
models and options to support a variety of collaborative needs, Very can be used 
throughout an organization. Upholstered for large group conferencing or high-density 
stacking for temporary crowds—and all points in between—Very delivers comfortable, 
convenient, and collaborative seating.

Above: Very Conference Chair shown in Snow with White Leather    
At right: Very Conference Chair shown in Slate with Horizon, Compass 

Very万能

Very外观精巧，极易与众多环境融为一体。Very系列拥有多种款式，提供多种搭配方案，支

持众多合作型环境的需求，可用于公司内部的任何角落。您可以选择装软垫的椅子用于大型

会议，也可以选择占用空间极少的叠椅用于临时集会——无论您做何种选择，Very系列均将

奉上舒适、方便、适宜合作型环境的座椅。

上图：图中所示Very会议椅为雪白色+白皮

右图：图中所示Very会议椅为灰黑色+Horizon, Compass 6



7



Very Responsible
Haworth’s commitment to Design for the Environment and more sustainable manufacturing 
is evident throughout all of our products, including the Very family. In fact, Very is made with 
up to 71% recycled content and up to 98% recyclable materials, and can be disassembled for 
recycling in less than five minutes. As a result, Very seating has earned gold and silver Cradle 
to CradleSM certification by MBDC, achieved Greenguard® certification, and may contribute 
toward your projects’ LEED® credits as well.

Very Wire Stacking Chairs rest on a variety of sedum growing on the green roof of Haworth World  
Headquarters—all ten colors featured

图中所示Very钢叠椅（全部十种颜色）摆放于海沃氏全球总部一处景天花盛开的绿色屋顶
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Very环保

海沃氏致力于环保设计，所设计的所有产品（包括Very系列）都明白无误地表现了海沃氏对

更具可持续性的生产制造的追求。Very系列所使用的材质中，回收材质占的比例高达71%，

可回收材料的比例高达98%，您可以在五分钟内完成对Very产品的拆卸回收。凭借在环保方

面的卓越表现，Very座椅通过了MBDC“从摇篮到摇篮”（Cradle to Cradle
SM

）金质、银质产

品、Greenguard®等认证， 必能在您的建筑项目申请LEED®认证时助上一臂之力。
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Touchdown space
Very Conference Chairs shown in Snow 

Café
Very Side Chairs shown in Glacier

Multi-purpose room
Very Wire Stacking Chairs shown in Grass 

Training room
Very Seminar Chairs shown in Black

Planes® Tables, Podium, and Easel 

Very Purposeful
The Very family was designed to meet a wide range of seating needs within a company.  
Clearly perfect for seminar rooms and teaming spaces, Very is also well-suited to conference 
rooms—from laid-back to buttoned-up. Lightweight and mobile, Very is ideal for guest 
seating, touchdown spaces, and the corporate café, as well as multi-purpose areas. Everyone 
will appreciate the consistency Very brings to the environment.  

培训室

图中所示Very研讨椅为黑色

Planes®桌、台、板

咖啡厅

图中所示Very单椅为银色

多功能室

图中所示Very钢叠椅为草绿色

临时办公室

图中所示Very会议椅为雪白色
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Conference room
Very Conference Chairs shown in Slate with upholstered seat and back
Planes Conference Table 

Very多功能

Very系列可满足公司对座椅的多种需求。Very系列极其适宜在研讨室、团队空间摆放，同时

也适宜用于会议室，可表现轻松、严谨等不同风格。Very系列轻便易搬动，是来访者座椅、

临时办公室、公司咖啡厅及多功能区域的理想选择。在公司各个区域统一采用Very系列座

椅，必将为公司环境带来人人赞赏的和谐美感。

会议室

图中所示Very会议椅为灰黑色，座位及椅背附软垫

Planes会议桌
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	 Grass	 Canvas	 Snow	 Glacier	 Fog	 Slate	 Black	 Cocoa	 Tomato	 Ember

Colors. Very goes from playful to rational and all 
points in between. 

Very Smart 
Very incorporates Haworth’s ergonomics and workstyle knowledge into four chair models 
that satisfy a range of applications and user needs. Conference and seminar chairs offer the 
most intelligent intuitive recline, converting users’ weight into resistance while minimizing 
seat movement for greater comfort. And all chairs use a flexible back for relaxed support and 
torsional flexiblity. Finally, a purpose-built cart makes it easy to store and move Very chairs 
wherever they’re needed.

Very智能

Very系列的四款座椅融汇了海沃氏在人体工程学及工

作风格方面的专业知识，能够满足众多应用及用户的

需求。会议椅、研讨椅的椅背倾仰轻松自如，将使用

者体重自然化解为阻力，同时最小幅度地改变座椅形

态，提供更为舒适的坐感。所有座椅均配备灵活的椅

背，以便提供让使用者感觉放松的支撑，提供椅背倾

仰时的灵活度。另外，本系列特附一款专用小车，方

便使用者将Very座椅摆放、移动至需要的地点。

颜色。Very系列有多款配色，营造从热情奔放到

冷静理智的多种氛围。

草绿色       帆布色      雪白色        银色          雾色        灰黑色        黑色        可可色      蕃茄红色     琥珀色
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Casters. Select Black or two-tone Fog. 
Glides. Select Black or Fog. 

Intuitive recline. A weight-assisted mechanism, standard in the 
Very Seminar and Conference Chairs, automatically provides balance 
and back support for comfortable recline. There’s no need for 
manual adjustments—Very offers support naturally for 90% of users. 

Cart. Store and move up to 40 Wire Stacking Chairs 
with the Very Stacking Cart. Very Seminar and Side 
Chairs can also stack 8-high on their cart.

Stacking. Wire Stacking Chairs stand 10-high on the floor or 
40-high on the cart. Side and Seminar Chairs stack 5-high on the  
floor or 8-high on a cart.

Very Collaborative
The result of global collaboration between Haworth Design Studio and international  
furniture designer Simon Desanta, Very provides a light, refined look with simple sensibility.  
Distilled to clean lines and minimal details, Very’s appeal crosses continents and offers a  
worldwide seating solution.

Very Side Chair shown in Grass 4 14

Very Conference Chair

Very Side Chair	

Very Seminar Chair

Very Wire Stacking Chair

Features:
�Arms Black or Fog 
Base Painted or polished aluminium
Casters Black or two-tone Fog
COM yardage/COL square footage
Upholstered seat/back 1.5/12.5
Upholstered seat 0.8/7.5

Dimensions:
Seat height 20.5” (521mm)
Height 36.9” (937mm)
Depth 26.7” (678mm)
Width 21.8” (554mm) 
Width without arms 19.4” (493mm)
Seat width 18.8” (479mm)
Seat depth 17.3” (438mm)
Arm height 8.7” (220mm)
Between arms 20.8” (528mm)

Features:
�Arms Black or Fog 
Base Painted or polished aluminium
Glides Black or Fog
Casters Black or two-tone Fog
COM yardage/COL square footage
Upholstered seat/back 1.5/12.5
Upholstered seat 0.8/7.5

Dimensions:
Seat height 18.2” (461mm)
Height 33.9” (861mm)
Depth 22” (559mm)
Width 23.5” (597mm) 
Width without arms 22.3” (566mm)
Seat width 19.2” (487mm)
Seat depth 17.5” (443mm)
Arm height 8.9” (226mm)
Between arms 19.6” (498mm)

Features:
�Arms Black or Fog 
Base Painted or polished aluminium
Glides Black or Fog
Casters Black or two-tone Fog
COM yardage/COL square footage
Upholstered seat/back 1.5/12.5
Upholstered seat 0.8/7.5

Dimensions:
Seat height 18.2” (461mm)
Height 33.9” (861 mm)
Depth 22” (559mm)
Width 23.5” (597mm) 
Width without arms 22.3” (566mm)
Seat width 19.2” (487mm)
Seat depth 17.5” (443mm)
Arm height 8.9” (226mm)
Between arms 19.6” (498mm)

Features:
�Arms Black or Fog 
Base Painted or Trivalent chrome
Glides Clear, high-impact nylon with 
or without ganging option
Frame 11mm steel rod
Weight 14.6lbs.
COM yardage/COL square footage
Upholstered seat/back 1.5/12.5
Upholstered seat 0.8/7.5

Dimensions:
Seat height 17.3” (440mm)
Height 30.6” (778mm)
Depth 23.3” (591mm)
Width 23” (584mm) 
Width without arms 21.8” (554mm)
Seat width 18.8” (476mm)
Seat depth 17.3” (439mm)
Arm height 8.5” (216mm)
Between arms 19.2” (487mm)
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Very合作

Very系列是海沃氏设计中心（Haworth Design Studio）与国际家具设计大师Simon Desanta倾

力合作的完美结晶，造型轻盈、精巧，尽显简约之美。Very系列线条流畅，采用最简约的细

节设计，表现跨越地理界限的共通美感，提供全球性座椅解决方案。

图中所示Very单椅为草绿色

Very会议椅

Very单椅 Very钢叠椅

Very研讨椅

Very Recognized

Best of NeoCon® 2008 Gold (Wire Stacking Chair) and Silver (Conference Chair)
GREENGUARD® Children and Schools Certified
MBDC Cradle to CradleSM at the Gold and Silver levels
Very may contribute toward LEED® certification

Very广受赞誉

2008年Best of NeoCon®金奖（钢叠椅）、银奖（会议椅） 

GREENGUARD®儿童和学校认证

MBDC从摇篮到摇篮金质、银质产品 

Very系列可帮助您的项目通过LEED®认证

推车。Very推车最多可叠放 40张钢叠椅，8张研讨椅及单椅。 叠放。钢叠椅在地面可叠放10张，在推车上可叠放40张。单椅

及研讨椅在地面可叠放5张，在推车上可叠放8张。

椅背倾仰轻松自如。作为标准配置，Very研讨椅、会议椅采用某

种帮助承担体重的结构，自动提供平衡与后背支撑，让使用者

在俯仰之间倍感舒适。Very系列适合90%以上的人群，无需手动

调节！

脚轮。选择黑色或双色雾色。

滑杆。选择黑色或雾色。

特征：
扶手：黑色或雾色
底座：铝质，经上漆或抛光
脚轮：黑色或双色雾色
COM码数/COL面积
座位/椅背软垫：1.5/12.5
座位软垫：0.8/7.5

特征：
扶手：黑色或雾色
底座：铝质，经上漆或抛光
滑杆：黑色或雾色
脚轮：黑色或双色雾色
COM码数/COL面积
座位/椅背软垫：1.5/12.5
座位软垫：0.8/7.5

特征：
扶手：黑色或雾色
底座：铝质，经上漆或抛光
滑杆：黑色或雾色
脚轮：黑色或双色雾色
COM码数/COL面积
座位/椅背软垫：1.5/12.5
座位软垫：0.8/7.5

特征：
扶手：黑色或雾色
底座：涂色铬或三价铬
滑杆：透明高抗冲尼龙，配或不配成组选项
框架：11mm钢条
重：14.6lbs.
COM码数/COL面积
座位/椅背软垫：1.5/12.5
座位软垫：0.8/7.5

尺寸规格：
座高：20.5” (521mm)
高：36.9” (937mm)
深：26.7” (678mm)
宽：21.8” (554mm)
宽(不计扶手)：19.4” (493mm)
座宽：18.8” (479mm)
座深：17.3” (438mm)
扶手高度：8.7” (220mm)
扶手之间：20.8” (528mm)

尺寸规格：
座高：18.2” (461mm)
高：33.9” (861mm)
深：22” (559mm)
宽：23.5” (597mm)
宽(不计扶手)：22.3” (566mm)
座宽：19.2” (487mm)
座深：17.5” (443mm)
扶手高度：8.9” (226mm)
扶手之间：19.6” (498mm)

尺寸规格：
座高：17.3” (440mm)
高：30.6” (778mm)
深：23.3” (591mm)
宽：23” (584mm)
宽(不计扶手)：21.8” (554mm)
座宽：18.8” (476mm)
座深：17.3” (439mm)
扶手高度：8.5” (216mm)
扶手之间：19.2” (487mm)

尺寸规格：
座高：18.2” (461mm)
高：33.9” (861 mm)
深：22” (559mm)
宽：23.5” (597mm)
宽(不计扶手)：22.3” (566mm)
座宽：19.2” (487mm)
座深：17.5” (443mm)
扶手高度：8.9” (226mm)
扶手之间：19.6” (498mm)



Very Side Chair
Gentle flexing back

Very Wire Stacking Chair
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Very Smart 
Very incorporates the best of Haworth’s ergonomics and workstyle knowledge into four 
chair models that satisfy a range of applications and user needs. Conference and semi-
nar chairs offer the most intelligent intuitive recline, converting user’s weight into resis-
tance while minimizing seat movement for greater comfort. And all chairs use a flexible 
back for relaxed support and torsional flexiblity. Finally, a purpose-built cart makes it 
easy to take Very wherever it’s needed.

Perforated back. In addition to reinforcing Very’s light scale and airy, architectural look, 
the perforations breathe and promote flexibility and torsional movement.

Very well. 
Invite Very in. With one family of seating, you can make a Very big contribution 
to your workspace. Talk to your Haworth representative today.

Very Wire Stacking Chairs shown in Snow 1615
多孔椅背。多孔设计让椅背更透气，更灵活，扭动更自然，让Very系列重量更轻盈，外观更通透、更有型。

Very满意

现在就购买Very系列！只要一个座椅系列，就能让您的办公空间得到非常大的改善——Very

系列，让办公空间旧貌换新颜！现在就联系海沃氏销售代表吧！

图中所示Very钢叠椅为雪白色

Very单椅

弹性椅背

Very钢叠椅
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